1. 請接案方執行保養品面膜中翻英2.內容如下:

加強修護及保護 有效減緩股膚老化 提升肌膚保護力 採用七大元素萃取物 超大容量,單片 25ml 美國杜邦公司出產天絲布 內科醫生強力推薦

To enhance the repair and protection effectively slows down the skin aging to elevate the skin protection the abstract of seven elements applied super large capacity with 25ml in one single piece Tencel from Dupont strongly recommended by physicians

【主要成份】洋甘菊 、白梨蘆醇 、玻尿酸 、膠原蛋白 、月桃素 、藍銅胜肽

【功能】修護 、保濕 、減緩肌膚老化 、提升肌膚保護力

【淨重】單片約 25ml

【組數】一盒3片裝

【製造日期】依實際出貨商品標示為準

【保存期限】3年

【使用方式】建議每周 1~2 次,臉部清潔後敷於全臉約 15~20 鐘,無需沖洗,以手輕拍全臉至精華液完全吸收,敷完面膜請重複乳液(霜)等日常保養程序即可。

[main ingredients] - Chamomile, Resveratrol, Hyaluronic Acid, Collagen, Beautiful Galangal, Copper Peptide GHK-Cu

[functions] - repair and protection, moisturizing, to slow down and against skin aging, to advance skin's protection

[net weight] - around 25ml per single piece

[package] - three pieces included per package

[date produced] - see the label marked on the package

[validity] - 3 years

[How to use it properly] - 1~2 times a week. To clean up the face before using the mask, then applying the mask all over the face 15~20 minutes. No need to wash or rinse the face after using the mask but to use hands slightly tap the face until the essence is absorbed completely. Please use lotion/cream to reiterate the daily maintenance process

【注意事項】

- 1. 外用產品,折封後請立即使用。
- 2. 使用前可將精華液先擦拭於手肘內側,測試皮膚有無敏感反。 應後, 再使用於臉部肌膚。
- 3. 請置於幼童無法取得處。
- 4. 請放置陰涼乾燥處。

[attention] -

- 1. The mask is for external use only and please use the mask immediately once the package is unsealed.
- 2. You may apply the essence to the inner part of your elbow for an allergy test, then use the mask to the face.
- 3. The place of storage should be away from the children can possibly reach.
- 4. The place of storage should be cool and dry.